
 Protokół nr 55/2023 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 16 lutego 2023 r. w godz. od 16:00 do 16:30 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Bogdan Bezdziecki  

3. Sylwester Cimochowski  

4. Jacek Niedźwiedzki  

5. Anna Ruszewska  

6. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni na posiedzeniu Komisji: 

1. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

 

W posiedzeniu udział wzięli:         

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta 

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk  

3. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gosp. Nieruchomościami 

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli 

następujący porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 stycznia 2023 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat oraz warunków zwolnienia 

z tych opłat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Miasto Suwałki. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyodrębnienia 

funduszu sołeckiego.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2023-2041.  

6. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 stycznia 2023 r. 



Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat oraz warunków 

zwolnienia z tych opłat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Miasto 

Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

Zastępca Prezydenta R. Rynkowski poinformował, iż podjęcie przedstawionej uchwały 

podyktowane jest koniecznością dostosowania zapisów do obowiązujących przepisów 

prawnych oraz potrzebą wprowadzenia zmian porządkujących przedmiotowy dokument. 

Radny S. Cimochowski zapytał ile dzieci uczęszcza do przedszkoli z poza Miasta Suwałk ? 

Prezydent odpowiedział, że jest to około 130 dzieci, a opłata dotyczy dzieci z poza Suwałk. 

Jest to zadanie własne samorządu i na to zadanie miasto nie otrzymuje pieniędzy z państwa. 

Każda gmina pokrywa koszty za swoich mieszkańców.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat oraz warunków zwolnienia z tych opłat, w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Miasto Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 



Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany dotyczące planu dochodów oraz planu wydatków. 

Zmiany w planie dochodów dotyczą działu transport i łączność związane z realizacją zadania 

budowy ulicy Hiszpańskiej w Suwałkach; w dziale administracja publiczna oraz w dziale 

oświata i wychowanie – związane z realizacją zadania – poprawa zapewnienia dostępności 

architektonicznej i komunikacyjno–informacyjnej osobom ze szczególnymi potrzebami  

w Mieście Suwałki oraz zwrotem środków z lat ubiegłych; w dziale pomoc społeczna zmiany 

związane ze zwiększeniem środków z Funduszu Pomocy – Ukraina oraz zwrotów z lat 

ubiegłych; pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej związane ze zwiększeniem 

środków z Funduszu Pomocy - dodatek węglowy (zadanie zlecone dla samorządu), Fundusz 

Przeciwdziałania –COVID-19, refundacja podatku VAT dla odbiorców gazowych; w dziale 

rodzina zadanie związane ze zwiększeniem środków z Funduszu Pomocy – Ukraina oraz 

funkcjonowaniem Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. Natomiast po stronie wydatków 

zmiany dotyczą realizacji zadania z działu transport i łączność, administracja publiczna – 

związane z funkcjonowaniem Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach, Centrum Usług 

Wspólnych; oraz z działu oświata i wychowanie – związane z funkcjonowaniem placówek 

oświatowych, z działu pomoc społeczna – związane z funkcjonowaniem Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie oraz Środowiskowego Domu Samopomocy. Zmiany dotyczące przesunięcia 

wydatków związanych z Klubem Seniora.  

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zostanie wniesiona jedna autopoprawka dotycząca 

zwiększenia wydatków w dziale 926 kultura fizyczna – wydatek dotyczy sfinansowania 

wykonania projektu parku sensorycznego, który zostanie zlokalizowany przy ulicy 

Sikorskiego (zadanie inwestycyjne), które zostanie dofinansowane ze środków zewnętrznych 

programu Polska – Litwa.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2023 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2023-2041.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczą zmian, które zostały wprowadzone poprzez projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta. Natomiast w wykazie przedsięwzięć do WPF zmiany polegają na 



urealnieniu limitu wydatków i limitu zobowiązań przedsięwzięcia pn. Rozbudowa Szkoły 

Podstawowej nr 4 w Suwałkach, oraz wprowadzenie do wykazu zadania pn. Licencja na plan 

kompleksowy – Synergia Altum.  

   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2023-2041.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny B. Bezdziecki zapytał czy w roku bieżącym zostanie zorganizowany festyn 

lotniczy? Czy są przewidziane środki na ten cel w budżecie?  Skarbnik W. Stelmach 

odpowiedział, że w budżecie zapisane są środki na część kulturalną (koncert), 

natomiast miasto stara się pozyskać środki zewnętrzne na część lotniczą. Radny - jaka 

jest przewidywana kwota na ten cel ? Skarbnik – na chwilę obecną jest to w fazie 

dyskusji, w zależności od zakresu pokazów lotniczych, wtedy zostanie skalkulowane. 

Będą to środki pozyskane od sponsorów, tak jak, to miało miejsce w roku ubiegłym. 

 

Prezydent R. Rynkowski sprostował swoją wypowiedź dotyczącą ilości dzieci z poza 

Miasta Suwałk uczęszczających do przedszkoli w Suwałkach, a jest to liczba 225 

dzieci z poza Suwałk.  

 

 

Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach



5 

 

 

 


